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Protokół  Nr 5/2009 

z posiedzenia Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu 
odbytego w dniu 20 maja 2009r. 

 
Komisja Gospodarki i Bud Ŝetu w składzie:  
Ryszard Dembniak - Przewodniczący Komisji 
Andrzej Budych – Wiceprzewodniczący Komisji 
Jan Mazur – członek Komisji 
Krzysztof Krzywak – członek Komisji  
Wioleta Muszyńska – członek Komisji 
Ryszard Stachowiak – członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzi ęli:  
Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz 
Skarbnik Aneta Nawracała 
Kierownik Referatu Oświaty Barbara Stasik 
Podinspektor Dorota Podloch 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.16.15 
 
Porządek posiedzenia : 
 
1. Ocena funkcjonowania placówek oświatowych na terenie gminy, w tym: 

1) Informacja w zakresie koncepcji efektywnego gospodarowania gminnym  majątkiem 
oświatowym, w tym zamierzeniach inwestycyjno-remontowych 

2) Informacja na temat zasad finansowania oświaty,  
3) Informacja o realizacji regulaminu wynagradzania nauczycieli  
4) Informacja o udziale szkół w projektach zewnętrznych i przedsięwzięciach lokalnych i 

regionalnych 
2. Informacja z realizacji Programu Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi   

oraz innymi podmiotami. 
3. Sprawy bieŜące (projekty uchwał) 

 
Ad.2  
 
Podinspektor Dorota Podloch  przedstawiła informację z realizacji programu współpracy 
Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w 2009 roku 
/ informacja w załączeniu do protokołu/. Ponadto przedstawiła kryteria systemu punktowego 
przyjętego przez organizacje do oceny ofert składanych przez organizacje na realizację z 
zakresu kultury, sztuki, ochrony dóbr tradycji i kultury oraz promocji i ochrony zdrowia. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionej informac ji. 
 
 
Ad.1  
Kierownik Referatu O światy Barbara Stasik przedstawiła informację dot. funkcjonowania 
placówek oświatowych na terenie gminy /informacja w załączeniu do protokołu/.  
 
Radny Krzysztof Krzywak  zaznaczył, Ŝe w dalszym ciągu nie określono zasad 
finansowania placówek oświatowych. 
 
Radny Andrzej Budych  poinformował, Ŝe podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
wystąpiono z wnioskiem, by dochody z najmu pomieszczeń pozostawały do dyspozycji 
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placówek oświatowych lub by inaczej rozwiązać ten problem, poniewaŜ obecnie dyrektor 
placówki nie ma Ŝadnej motywacji, by zabiegać o wynajem pomieszczeń, a nawet w 
niektórych przypadkach ponosi straty. 
 
Radny Krzysztof Krzywak zaproponował, by wyrzucić z regulaminu kwestię zapisu dot. 
wynagradzania nauczycieli co pięć lat, bo jeŜeli Dyrektor zabiega o pozyskiwanie środków to 
powinien otrzymać nagrodę nawet co roku, jeŜeli nie ma innej zasady motywowania. 
 
Pani Barbara Stasik  poinformowała, Ŝe w regulaminie nie ma takiego zapisu. 
Komisja zauwaŜyła, Ŝe nie ma odzewu na uwagi Komisji Rewizyjnej na kwestie remontowe w 
Gimnazjum, szczególnie w temacie sprawy sali gimnastycznej w Gimnazjum i wykonanej 
ekspertyzy technicznej. Kierownik Referatu Oświaty Barbara Stasik poinformowała, Ŝe 
problem jest na bieŜąco monitorowany , z informacji Pani Dyrektor  wynika,  Ŝe nie ma 
dalszego osuwania się ścian. Ponadto Barbara Stasik poinformowała, Ŝe do uzyskania 
dofinansowania w tym zakresie potrzebne są wskazania instytucji nadzoru i trzeba podjąć 
rozmowy z właściwymi instytucjami.  Dysponując takimi zaleceniami moŜna zaplanować 
zadanie w przyszłym budŜecie gminy (50% środków musi być zagwarantowane z budŜetu 
gminy) a następnie moŜna wystąpić z wnioskiem o dofinansowanie.  
Komisja miała zastrzeŜenia, Ŝe nie zebrano jeszcze do tej pory całości dokumentacji 
wymaganej do rozpoczęcia zadania remontowego w północnym budynku Gimnazjum.  
 
 Komisja ponadto zauwa Ŝyła, Ŝe:  

• nie jest jasno określone, kto powinien odpowiadać za majątek gminy, w tym 
przypadku nieruchomości placówek oświatowych,   

• podczas narad Burmistrza z Dyrektorami nie podjęto tematu wykonanej ekspertyzy, 
brakuje więc  komunikacji,  

• na naradach z Dyrektorami powinno się omawiać istotne sprawy dot. zadań 
remontowo-inwestycyjnych placówek oświatowych. 

W kwestii zastępstw w przypadku choroby nauczycieli, Komisja stanęła na stanowisku, 
Ŝe trzeba w takim przypadku wyznaczać nauczycieli na zastępstwo, by zagwarantować 
uczniom  ciągłość nauki, Komisja zwróciła uwagę, by dopilnować tego tematu . Komisja 
była zdania, Ŝe naleŜałoby zapewnić  100% zastępstw, a godziny zastępstw powinny być 
w 100% płatne. 
 
Radny Krzysztof Krzywak  wystąpił z wnioskiem, by boisko przy Gimnazjum mogłoby 
posłuŜyć jako parking oraz by siatkę przy Szkole Podstawowej w Zbąszynku 
doprowadzić do uŜywalności. 

 
 
W uzupełnieniu do przedstawionej informacji Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła 
zestawienie ukazujące plany finansowe poszczególnych placówek oświatowych oraz ich 
wykonanie za cztery miesiące bieŜącego roku, podział subwencji oświatowej w 2009 roku, 
zabezpieczone środki w budŜecie gminy. Ponadto Skarbnik przedstawiła informację 
dotyczącą wyliczenia środków przypadających na poszczególne jednostki w ramach 
subwencji. 
 
W sprawach bieŜących z zakresu funkcjonowania placówek oświatowych Kierownik Referatu 
Oświaty Barbara Stasik poinformowała, Ŝe w dniach od 9 do 10 maja odbył się Ogólnopolski 
Konkurs Turystyczny pn. „Przygoda”. W konkursie wzięły udział 53 zespoły z 11 województw 
Polski. I miejsce zdobyli uczniowie ze Szkoły Podstawowej w Zbąszynku. Ponadto Kierownik 
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poinformowała, Ŝe kończy się umowa na przewozy uczniów do szkół i w tym tygodniu 
zostanie ogłoszony przetarg. 
 
W dalszej części obrad Komisji, nie wziął udziału radny Krzysztof Krzywak (nieobecność 
usprawiedliwiona). 
 
Ad.3  
 
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła projekty uchwał: 
- w sprawie  zmian budŜetu gminy i w budŜecie gminy na 2009 rok 
Komisja jednogło śnie pozytywnie skierowała projekt uchwały pod obrad y sesji. 
-  w sprawie wyraŜenia zgody dla Burmistrza Zbąszynka do podpisania weksli in blanko wraz  
z deklaracjami wekslowymi  
Komisja jednogło śnie pozytywnie skierowała projekt uchwały pod obrad y sesji. 
 
Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz omówił projekty uchwał : 
- w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości  (3 projekty 
uchwał). 
Komisja jednogło śnie pozytywnie skierowała projekty przedstawionych uchwał pod 
obrady sesji. 
-   w sprawie ustalenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów  
    i  logopedów oraz obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli, którym powierzono    
    funkcje kierownicze.  
Projekt uchwały został przedłoŜony w związku ze zmianą obowiązujących przepisów Karty 
Nauczyciela. Projekt uchwały nie przewiduje zmian w dotychczasowym wymiarze godzin dla 
pedagogów, natomiast rozszerza zakres o psychologów i logopedów, którzy wcześniej nie 
byli ujęci w wykazie. Obowiązkowy wymiar godzin dla nauczycieli pełniących funkcje 
kierownicze równieŜ pozostaje bez zmian.  
Komisja jednogło śnie pozytywnie skierowała projekt uchwały pod obrad y sesji. 
 
W sprawach bie Ŝących:  
 
Radny Andrzej Budych zgłosił zapytanie jak wygląda sprawa nowej strony internetowej? 
W odpowiedzi Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz  poinformował, Ŝe zebrano trzy oferty 
firm, które wykonują stronę internetową, oferty są obecnie analizowane.  
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował Komisję o planowanej sesji nadzwyczajnej, 
która odbędzie się z okazji uczczenia 20 rocznicy wolnych wyborów do Sejmu i Senatu w 
dniu 3 czerwca o godz. 17.30. Ponadto Przewodniczący Rady zapoznał członków Komisji z 
programem uroczystości związanych z obchodami tej rocznicy. Ponadto w dniu 10 czerwca 
odbędą się obchody 80-lecia istnienia Szkoły Podstawowej w Dąbrówce Wlkp. Z okazji 
wspomnianych uroczystości przygotowano dwa projekty oświadczeń Rady Miejskiej, które 
omówił Przewodniczący Rady Jan Mazur. 
Komisja nie wniosła uwag do tre ści przedstawionych projektów o świadcze ń. 
 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu      
 
Ryszard  Dembniak 
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Protokół  otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. Sekretarz 
3. Skarbnik 
4. Przewodniczący Rady 
5. Przewodniczący Komisji 

 
 


